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A törvényességi képviseletet dr. Vörös Szilvia látja el.

Jelenlévő meghívottak:
Szili-Darók Ildikó - alpolgármester
Dr. Eröss Gábor - alpolgármester
Nemes Gábor István - Humánszolgáltatási Ügyosztály ügyosztályvezető
Borbás Gabriella - Kerületgazdálkodási Ügyosztály ügyosztályvezető
Pokomyi Viktória - Humánszolgáltatási Ügyosztály Humánkapcsolati Iroda irodavezető
Nagy Ibolya -Családtámogatási Iroda vezetője
Nagy Andrea - JGK. Zrt.
Aissou Erzsébet - Józsefvárosi Óvodák (JÓK) intézményvezetője
Nováczki Eleonóra - Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. Vagyongazdálkodási igazgató 
Lágler Péter - JKN Zrt. vezérigazgatója
Alexa György - JKN Zrt. operatív igazgató

Czeglédy Ádám
Tisztelettel köszöntöm a megjelent Bizottsági tagokat és valamennyi vendéget, elkezdjük az 
ülésünket, a Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi, 
Sport- és Esélyegyenlőségi Bizottságának 10. rendes ülését megnyitom. Kérem kapcsolja be 
mindenki a szavazókészüléket, megvagyunk, tehát a Bizottság tagjainak száma 10 fő, ebből 
jelen van, 7 fő, megállapítom, hogy a Bizottság határozatképes. Távolmaradását előre 
bejelentette Sántha Pétemé, Ferencz Orsolya és késik Stettner István. A mai napon a 
törvényességi képviseletet dr. Vörös Szilvia látja el. Tájékoztatom a Bizottság tagjait, hogy a 
IL6-0S „Javaslat közétkeztetési szerződések módosítására” című előterjesztés nem érkezett
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meg egészen ülésünk kezdésének időpontjáig, így javaslom, hogy a napirendről történő 
levétel során annak megfelelően változtassunk majd. A kiküldött meghívó és a fentiek szerint 
módosított napirendi javaslat szavazása következik. A Bizottság vita nélkül egyszerű 
többséggel szavaz a napirendi pontokról, kérem szavazzunk most! 7 igen 0 nem és 0 
tartózkodással elfogadtuk a napirendi pontokat.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete
Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi, Sport és Esélyegyenlőségi Bizottságának 

71/2022. (X.18.) számú határozata
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi, Sport és Esélyegyenlőségi Bizottság úgy dönt, 
hogy a meghívóban kiküldött és az elhangzott módosítások szerint az alábbi napirendet 
fogadja el:

Napirend:

I. Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések
(írásbeli előterjesztések)

Zárt előterjesztések

1. Javaslat önkormányzati feladatokhoz és célokhoz kapcsolódó szervezetek részére 
kiírt nyilvános bérbeadási pályázat értékelésére ZÁRT ÜLÉS
Előterjesztő: Nemes Gábor, Humánszolgáltatási Ügyosztály, ügyosztályvezető

II. Képviselő-testületi előterjesztések véleményezése
(írásbeli előterjesztések)

Nyilvános előterjesztések

1. Javaslat a településterv, a településképi arculati kézikönyv és a településképi 
rendelet helyi partnerségi egyeztetésének szabályairól szóló önkormányzati 
rendelet elfogadására
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Rádai Dániel alpolgármester

2. Javaslat a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt-vel kötött Közszolgáltatási 
Szerződés módosítására
Előterjesztő: Lágler Péter vezérigazgató

3. Javaslat emléktáblák kihelyezésére
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester

4. Javaslat a Józsefvárosi Óvodák 2021/2022. nevelési évről szóló beszámolójának 
elfogadására
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester

5. Javaslat a Józsefvárosi Óvodákban a fűtés útján biztosítandó léghőmérséklet 
meghatározására
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester
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6. Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok és a 
veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések végrehajtásáról, az előző 
ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és az 
átmenetileg szabad pénzeszköz állomány lekötéséről
Előterjesztő: Pikó András polgármester

I. Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések
(írásbeli előterjesztések)

Zárt előterjesztések

Napirend 1.1 pontja: Javaslat önkormányzati feladatokhoz és célokhoz kapcsolódó 
szervezetek részére kiírt nyilvános bérbeadási pályázat értékelésére ZÁRT ÜLÉS
Előterjesztő: Nemes Gábor, Humánszolgáltatási Ügyosztály, ügyosztályvezető

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében. 
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott

72/2022. (X. 18.) számú KCONSEB határozatot 
a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

II. Képviselő-testületi előterjesztések véleményezése
(írásbeli előterjesztések)

Nyilvános előterjesztések

Napirend ILI pontja: Javaslat a településterv, a településképi arculati kézikönyv és a 
településképi rendelet helyi partnerségi egyeztetésének szabályairól szóló önkormányzati 
rendelet elfogadására
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Rádai Dániel alpolgármester

Czeglédy Ádám
Köszönöm szépen, innentől újra nyílt ülésünk van és most áttérünk a Képviselő-testületi 
előterjesztésekre. A ILI-es napirendi pont tárgyalása következik, „Javaslat a településterv, a 
településképi arculati kézikönyv és településképi rendelet helyi partnerségi egyeztetésének 
szabályairól szóló önkormányzati rendelet elfogadására”, előterjesztő Pikó András 
polgármester és Rádai Dániel alpolgármester. A napirend vitáját megnyitom, amennyiben 
hozzászólást kérdést nem látok, így a napirend vitáját lezárom és szavazásra bocsátom az 1 
pontból álló határozati javaslatot, kérem szavazzunk most! 6 igen 0 nem és 0 tartózkodással 
elfogadtuk a napirendi pontot.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete
Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi, Sport és Esélyegyenlőségi Bizottságának 

73/2022. (X.18.) számú határozata
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)
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A Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi, Sport és Esélyegyenlőségi Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását.

Napirend IL2 pontja: Javaslat a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt-vel kötött 
Közszolgáltatási Szerződés módosítására
Előterjesztő: Lágler Péter vezérigazgató PÓTKÉZBESÍTÉS

Czeglédy Ádám
Áttérünk a II.2-es napirendi pont tárgyalására, „Javaslat a Józsefváros Közösségeiért 
Nonprofit Zrt-vel kötött közszolgáltatási szerződés módosítására”, előterjesztője Lágler Péter 
vezérigazgató úr. Pótkézbesítéssel érkezett az előterjesztés és megkérdezném a vezérigazgató 
urat, hogy akkor szóban egy kis kiegészítést kaphatunk-e? Köszönöm és akkor meg is adom a 
szót.

Lágler Péter
Tisztelt Kulturális Bizottság, az előterjesztésünk fontos alapja az, hogy számos számunkra 
adódó megoldandó probléma az első féléves gazdálkodásból következik és ennek a 
megoldását sikerült többségében átcsoportosításokkal eszközölni, illetve erre javaslatot tenni. 
Ami így nem megy, annak az indokait megpróbáltam az előterjesztés 1. pontjának végén vagy 
a 0. pontjának a végén összefoglalni, miszerint a kompenzáció emelését azért javaslom, hogy 
az eredeti költségvetés összeállítása során bizonyos költségek alultervezésre kerültek, illetve 
egyáltalán nem kerültek betervezésre, valamint az év közepére és a 2. felére amikortól én 
egyáltalán a JKN igazgatói tisztét betölthetem, tökéletesen átalakult a gazdasági környezet, a 
tervezés időszakához képest. Az adójogszabályok megváltoztak, az infláció is hatott, ezért 
minden vásárolt szolgáltatás, amelyet a piacról szerzünk be az megdrágult, illetve van egy 3. 
pont, ez a időjárás okozta károknak a szükséges helyreállítása, ez meg nyilván nem volt 
előrelátható. Az irányítási többletigény, nyilván szembetűnő, hogy az irányítási költségekre 
többletigénnyel jelentkezünk. Engedjék meg, hogy azt mondjam, hogy ennek is az az oka, 
hogy ez a költségvetési sorra a 2022-es üzleti tervben alultervezetten került elfogadásra, 
illetve nem került beszámításra néhány onnan kifizetendő bér. Számomra nem világos jó pár 
szolgáltatás, informatika, könyvvizsgáló, fénymásolás, üzemeltetés, külső számviteli 
tevékenység miért nem került beállításra a 2022-es költségvetésben? Itt az egyéb 
szolgáltatásoknál is ugyanez a helyzet. Ugyanakkor előre nem látható körülmény volt, hogy a 
távozó korábbi vezetők miatt jelentős felmondási költségek jelentkeztek, peres eljárások és a 
cég szabályozási helyzetének javítása érdekében több, azóta már részben megszüntetett 
ügyvédi megbízásra is sor került. Infláció miatt jelentősen emelkedtek a költségek. Magyarkút 
átcsoportosítási igény már 2022-es költségvetésben, illetve üzleti tervben jelzésre került, hogy 
beázás miatt a magyarkúti üdülő főépületének teteje teljes területén cserére szorul, a beázások 
használhatatlanná teszik a korábban felújításra került panziórész szobáit. A Képviselő-testület 
2022 év elején hozott döntésében biztosított összeg a teljes tető javítására nem elegendő, ám 
de a részleges felújításra több ajánlat bekérésével választottuk ki a munkát elvégző 
vállalkozót. Itt sikerült több mint 2 és fél millió forintot megtakarítanunk. A pénzből 
szeretnénk saját ipari mosó- és szárítógépet beszerezve az ágyneműmosást megoldani. 
Jelenleg a viszonylag kis mennyiségű ágyneműhasználat miatt csak drága külső mosodai 
szolgáltatást tudunk igénybe venni, ráadásul a megnövekedett üzemanyag árak mellett az 
ágynemű szállításáról is nekünk kell gondoskodni. Az Önkormányzat illetékes irodájától 
kaptunk erre nézve bátorítást, ipari kapacitású gépet szerezzünk be, ezért kérünk a 
beszerzéshez még 1.000.000 forint többlettámogatást, kompenzációt. Hasonló okból 
szeretnénk további vasalást nem igénylő ágyneműket is beszerezni. Jelezném, hogy az ősz 
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folyamán több mint 200 gyerek számára biztosítunk erdei iskola szolgáltatást, több 
önkormányzati rendezvénynek és szállásigénynek is otthont adunk. Jövő évi terveink között 
legalább 500 gyerek erdei iskolás üdültetése is szerepel. Az üdülők kereskedelmi bevételeit is 
jelentősen növelni kívánjuk. 3. A helyi vállalkozásfejlesztést segítő feladatok többletigénye és 
átcsoportosítás. Zajlik a H13 tartalmi munkájának megfogalmazása, a kerületi és bérleti 
igényeket már most is kiszolgáljuk. Novembertől saját rendezvényeket is indítunk, amelyeket 
igyekszünk azon gazdasági alapon megtervezni, hogy legalább önmagukat el tartsák. A Hl 3- 
as tartalmi munkájára nem történt előtervezés, a tartalmi munkát szervezőket próbáljuk belső 
átcsoportosítással biztosítani, de a portaszolgálat működésére kénytelenek vagyunk 
többletfinanszírozást kérni, mert ha rendezvények vannak, akkor tovább kell nyitva tartani az 
épületet. A H13 tetőjavítási munkáinak halaszthatatlan elvégzését a szeptemberi nagy vihar 
indokolja, ha ez a javítást nem történik meg, akkor sem az II. emeleti helyiségeket, sem az 
épületet védő tüzriasztó rendszerét nem tudjuk teljes körűen használni. A józsefvárosi 
újságban a fő problémát a nyomdai és terjesztési költségek jelentős emelkedése jelenti. Ez a 
gazdasági környezet megváltozásával, illetve a magas euró árfolyammal magyarázható és a 
nyomdák az összes költségüket és papírjukat külföldről szerzik. A rendezvények esetén az 
eredeti tervben nem szerepelt a szervezéséhez szükséges művelődésszervezői létszám 
növelése, ami szintén még az első félévben zajlott vagy bonyolódott le, nem a mi irányításuk 
alatt. A létszám növelését belső fedezet átcsoportosítással biztosítottuk. A rendezvény 
csoportban dolgozók egy része a Hl 3 tartalmi munkájának kialakításában és működésében is 
szerepet vállal. Kerületi programok megtartása az eredeti programterv szerint zajlik, ezen 
viszont a költségekben jelentős változást okozott a kata megszüntetése, aminek következtében 
sok előadó belép az ÁFA-körbe, ezért + 27% az általa kért díj, illetve a megbízási díj nem várt 
bérköltségekkel jelentkezik. Az eddigi sikerek miatt a jégpálya kialakítása kerül még 
valamivel többe, mint az eredetileg betervezett. A jégpályához mintegy 500.000 Ft többlet 
támogatást igénylünk annak ellenére, hogy ennek a költsége jóval magasabb, körülbelül 2 
millió Ft-tal fog többe kerülni, de a másfél milliót ki tudjuk gazdálkodni a 
rendezvényszervezés egyéb soraiból, tehát ott csak átcsoportosításról van szó, amely 
átcsoportosítást természetesen az eredeti előterjesztés teljes terjedelmében és teljes 
bonyolultságában tartalmazza. Egyelőre ennyit szerettem volna mondani.

Czeglédy Adám
Nagyon szépen köszönjük ezt a kimerítő beszámolót vezérigazgató úrnak és Pacsika 
Mártonnak adom meg a szót.

Pacsika Márton
Nagyon szépen köszönöm a szót elnök úr, vezérigazgató úrnak pedig a tényleg tartalmas 
beszámolót. Említette, hogy növekednek a költségei a JKN-nek, ugyanakkor van egy költség, 
ami úgy tűnik, mintha nem emelkedne és ez nyilván nem az ön felelőssége kizárólag, sőt 
leginkább nem. Borzasztóan nagy az infláció és én nem látom azt, hogy azok az emberek, 
akik a JKN-ben dolgoznak nekik a bére bármennyit is emelkedne. Ezzel kapcsolatban van-e 
tárgyalás az Önkormányzattal, hogy a 23-as költségvetésbe legkésőbb már komolyabb 
bérfejlesztés legyen, mert hallva, hogy milyen bérek vannak a JKN-ben ez méltatlan és úgy, 
ahogy az óvodapedagógusoknál, nagyon helyesen az Önkormányzat látja, hogy nem lehet a 
végletekig ezt tartani ezeket az alacsony béreket, úgy a JKN dolgozóinál is legalább ennyire 
igaz. .

Lágler Péter
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Nagyon köszönöm szépen Pacsika Márton kérdését, az eddigi időszakban egyelőre az 
Önkormányzatot is elsősorban a megnövekedett energiaköltségek fedezése foglalta el úgy, 
hogy a munkatársaim, az irodai munkatársak és a gazdasági munkatársak humán 
kapacitásának több mint a felét az foglalta el, hogy különböző táblázatokat írtunk arról, hogy 
mekkora az energiafogyasztásunk, különböző helyeken milyen energia szerződéseink vannak, 
ezek meddig érvényesek és hogyan lehet ezt az évet megúszni, illetve a jövő évre hogyan 
lehet energiafogyasztást tervezni. Ugyanakkor természetesen látjuk az inflációt, próbáltam rá 
utalni az előterjesztésben is. Ebben az előterjesztésben nem merünk pénzt kérni 
fizetésemelésre, a 23-as költségvetésben természetesen számításba van véve az infláció, de 
valószínűleg az infláció mértékével nem fog emelkedni a bérköltség keretünk. A 
legoptimistább pillanataimban sem számítok arra, hogy 20%-kal meg fog növekedni a 
bérkeretünk, de remélem, vagy szeretném, ha pozitívan meglepődnék.

Czeglédy Adám
Köszönöm szépen. További kérdést, hozzászólást nem látok, a napirend vitáját lezárom és 
kérem szavazzunk. Megállapítom, hogy a Bizottság 4 igen 0 nem és 2 tartózkodással a 
határozatot elfogadta.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete
Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi, Sport és Esélyegyenlőségi Bizottságának 

74/2022. (X.18.) számú határozata
(4 igen, 0 nem, 2 tartózkodás szavazattal)

A Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi, Sport és Esélyegyenlőségi Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását.
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Napirend IL3 pontja: Javaslat emléktáblák kihelyezésére
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester

Czeglédy Ádám
Áttérünk a II.3-as napirendi pont tárgyalására, „Javaslat emléktáblák kihelyezésére”, 
előterjesztője Dr. Erőss Gábor alpolgármester, akitől kérdezem, hogy van-e hozzáfűznivalója? 
Megadom a szót.

Dr. Erőss Gábor
Tisztelt Bizottság az idő előrehaladtára való tekintettel röviden. Három emléktáblát 
helyeznénk ki, ennek egy része pótlása és kérem a tisztelt Bizottságot, hogy támogassa, 
amennyiben persze kérdés van, akkor természetesen válaszolok egész részletesen is, 
köszönöm szépen.

Czeglédy Ádám
Köszönöm szépen alpolgármester úrnak. A napirend vitáját megnyitom és hozzászólást nem 
látok, így a napirend vitáját lezárom és szavazásra bocsátom az 1 pontból álló határozati 
javaslatot, kérem szavazzunk most. 6 igen 0 nem és 0 tartózkodással elfogadtuk ezt a 
napirendi pontot is.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete
Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi, Sport és Esélyegyenlőségi Bizottságának 

75/2022. (X.18.) számú határozata
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi, Sport és Esélyegyenlőségi Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását.

Napirend II.4 pontja: Javaslat a Józsefvárosi Óvodák 2021/2022. nevelési évről szóló 
beszámolójának elfogadására
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester

Czeglédy Ádám
Áttérünk a II.4-es napirendi pont tárgyalására, „Javaslat a Józsefvárosi Óvodák 2021/2022. 
nevelési évről szóló beszámolójának elfogadására” előterjesztője szintén Dr. Erőss Gábor 
alpolgármester, akinek megadom a szót.

Dr. Erőss Gábor
Most már nem is egy mondat, hanem csak fél mondat, hogy ez egy nagyszerű olvasmány, egy 
tartalmas hosszú anyag, amely megmutatja, hogy mi az alapfeladat és milyen magas 
színvonalon látja el a józsefvárosi óvodák összes tagóvodája. Ebbe beleértendő természetesen, 
hogy a befogadó óvodákról program hogyan szervesült és hogyan vált az óvodák 
hétköznapjainak részévé a Bűvész ovi -tói kezdve a Minecraft-ig és akkor nem sorolom 
tovább, úgyhogy kérem a tisztelt Bizottságot, hogy fogadja el a beszámolót, köszönöm.

Czeglédy Ádám
Köszönöm szépen, a napirend vitáját megnyitom és Pacsika Mártonnak megadom a szót.
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Pacsika Márton
Nagyon szépen köszönöm és valóban borzasztóan érdekes volt ez az anyag. Egy kérdésem 
lenne, mert tényleg tanulni szeretnék, részletezve voltak különböző tagóvodák szerint, hogy 
mennyi hátrányos SNI-s diák van, illetve halmozottan hátrányos diák van és itt az látszik, 
hogy ez 2021. október 1-i dátumról 2022. május 31-ig elég szignifikánsan csökkent ez a szám, 
mit takar ez a csökkenés?

Czeglédy Ádám
Dr. Eröss Gábor alpolgármester úr.

Dr. Erőss Gábor
A befogadó óvodák program része az is, hogy monitorozzuk, statisztikákat végzünk ilyen 
szociológiai típusú vizsgálatokat, úgyhogy ennek a kontextusa az az, hogy részben a coviddal 
összefüggően részben egyébként is, de most kimondottan a coviddal összefüggően. 
Egyébként is megszigorították a 2H-s meg a 3H-s kritériumait. Most a covidnál volt még 
valami külön intézkedés, ami magyarázza szintén a csökkenést és mindemellett, ami igazán 
érdekes, hogy általában az óvodák és az integrációs program szempontjából és ez a másik 
kutatásból, a monitor jelentésből derül ki, az ebben még nem tud szerepelni, mert friss adatok 
alapján most érkezett statisztikák, hogy csökkentek a különbségek. Még az általános 
csökkenést is leszámítva, hogyha azt nézzük, hogy mekkora a szórás az óvodák között a 
társadalmi összetétel tekintetében, akkor azt látjuk, hogy csökkent a szórás, mert hogy számos 
olyan középosztálybeli józsefvárosi család, amely korábban különböző megfontolásokból 
beíratta a gyerekét látva ezeket a programokat, amik elindultak már tavaly és most már tovább 
folytatódik, illetve bővül a kínálat. A lakóhelyéhez közeli óvodába íratja be a gyerekét és 
emiatt, amire kérdezett képviselő úr a magyarázata az technikai, de egyébként ezzel 
összefüggésben akkor mondom azt is, hogy egyébként a különbségek is csökkentek, tehát a 
szórás ilyen értelemben szerintem csökkent.

Czeglédy Ádám
Köszönöm szépen, további hozzászólást nem látok, így a napirend vitáját lezárom és 
szavazásra bocsátom az 1 pontból álló határozati javaslatot, kérem szavazzunk most! 6 igen 0 
nem és 0 tartózkodással elfogadtuk ezt a napirendi pontot is.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi, Sport és Esélyegyenlőségi Bizottságának 

76/2022. (X.18.) számú határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi, Sport és Esélyegyenlőségi Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek az előterjesztés megtárgyalását.
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Napirend II.5 pontja: Javaslat a Józsefvárosi Óvodákban a fűtés útján biztosítandó 
léghőmérséklet meghatározására
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester

Czeglédy Ádám
A 11.5-ös napirendi pont tárgyalása következik, „Javaslat a Józsefvárosi Óvodákban a fűtés 
útján biztosítandó léghőmérséklet meghatározására” előterjesztője Dr. Erőss Gábor 
alpolgármester úr, akinek megadom a szót.

Dr. Erőss Gábor
Egy értelmes és vállalható kompromisszumot próbáltunk hozni, tekintettel egyrészt a válságra 
és az elszabaduló gázárakra, a Putyin elnök úr által létrehozott mesterséges gázpiaci krízis és 
az ebből fakadó elszabaduló árakra és tekintettel ugyanakkor arra, hogy a józsefvárosi 
gyerekek se meg ne fagyjanak, se meg ne fázzanak. így alakult ki a csoportszobákra 
vonatkozó 22 fokos hőmérséklet, amire beállnának ebben a fűtési szezonban azzal, hogy a 
tornateremben pedig nyilván szakmailag indokolható módon, 2 fokkal kevesebb, 20 fok 
lenne. Ezt a 22 fokot tartanánk, ennél kevesebb nem jó, a több meg pazarlás, köszönöm.

Czeglédy Ádám
Köszönöm szépen, a napirend vitáját megnyitom, hozzászólást nem látok, így a napirend 
vitáját lezárom és szavazásrabocsátom az 1 pontból álló határozati javaslatot, kérem 
szavazzunk most! 6 igen 0 nem és 0 tartózkodással elfogadtuk ezt a napirendi pontot.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete
Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi, Sport és Esélyegyenlőségi Bizottságának 

77/2022. (X.18.) számú határozata
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi, Sport és Esélyegyenlőségi Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek az előteqesztés megtárgyalását.

Napirend IL6 pontja: Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok 
és a veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések végrehajtásáról, az előző 
ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és az átmenetileg 
szabad pénzeszköz állomány lekötéséről
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Czeglédy Ádám
Áttérünk a 11.6-os napirendi pont tárgyalására, „Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű 
testületi határozatokról és a vészhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések 
végrehajtásáról, az előző ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről 
és az átmenetileg szabad pénzeszköz állomány lekötéséről”, az előterjesztő Pikó András 
polgármester. A napirend vitáját megnyitom és hozzászólást nem látok, így a napirend vitáját 
lezárom és szavazásra bocsátom az 1 pontból álló határozati javaslatot, kérem szavazzunk 
most! 5 igen 0 nem 1 tartózkodással elfogadtuk ezt a napirendi pontot is.
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Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete
Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi, Sport és Esélyegyenlőségi Bizottságának 

78/2022. (X.18.) számú határozata 
(5 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

A Kulturális, Civil, Oktatási, Nemzetiségi, Sport és Esélyegyenlőségi Bizottság javasolja a 
Képviselő-testületnek a tájékoztató tudomásul vételét.

Czeglédy Ádám
A Bizottság tagjai a bizottsági ülés napirendjét követően a Bizottság hatáskörébe tartozó 
ügyben a Jegyzőtől, illetve az Aljegyzőtől és a Bizottság elnökétől felvilágosítást kérhetnek. 
Kérdezem van-e ilyen, dr. Pálovics Emesének megadom a szót.

dr. Pálovics Emese Csilla
Nagyon szépen köszönöm elnök úr, egy kérdést szeretnék feltenni, remélem, hogyha most 
nem is, de később választ kapok. A Teleki téren volt egy színpad, ami elbontásra került, mikor 
lesz visszaállítva?

Czeglédy Ádám
Ez egy jó kérdés, egyébként jogos kérdés.

dr. Pálovics Emese Csilla
Én ott járok minden nap, nem tudom miért volt veszélyes, de ha tatarozni kell, akkor ott is 
meg lehetne csinálni. Ha elszállították valami miatt, akkor mikor lesz visszaszállítva, mert ott 
kulturális események szoktak történni?

Czeglédy Ádám
Köszönöm így van, ez egy abszolút jogos kérdés, írásban választ is kérünk rá. Megköszönöm 
a bizottsági tagok munkáját és az ülést 17 óra 03 perckor lezárom.

Jogi és Szervezési Ügyosztály 
Szervezési Iroda
ügyintéző

A jegyzőkönyv mellékletei: - 1 .sz. melléklet / szavazási lista Mvoks-ból
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1.sz. melléklet

Készült: Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testűlete Kulturális, Civil,
Oktatási, Nemzetiségi, Sport és Esélyegyenlőségi Bizottságának 2022. október 
18-án (kedd) 1500 órakor a Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal III. emelet 300-as 
termében megtartott 10. rendes üléséről

Szavazás eredménye
Ideje: 2022 október 18 15:08
Típusa: Nyílt
Határozat 71; Elfogadva
Egyszerű

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 7 100.00 70.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 70.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 30.00
Összesen 10 100.00
Megjegyzés:

Név Voks Frakció
Czeglédy Ádám Igen -
Égner Enikő Igen -
Gondos Judit Igen -
Hermann György Igen -
Pacsika Márton Igen
dr. Pálovics Emese Csilla Igen -
Pölhe Dóra Igen -
Dr. Ferencz Orsolya Távol -
Sántha Péterné Távol
Stettner István Távol
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Szavazás eredménye

Ideje: 2022 október 18 16:40
Típusa: Nyílt
Határozat 73; Elfogadva
Egyszerű

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 6 100.00 60.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 6 100.00 60.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 4 40.00
Összesen
Megjegyzés:

10 100.00

Név Voks Frakció
Czeglédy Ádám Igen -
Égner Enikő Igen -
Gondos Judit Igen -
Hermann György Igen -
Pacsika Márton Igen -
dr. Pálovics Emese Csilla Igen -
Dr. Ferencz Orsolya Távol -
Pölhe Dóra Távol -
Sántha Petemé Távol -
Stettner István Távol -
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Szavazás eredménye

Ideje: 2022 október 18 16:53
Típusa: Nyílt
Határozat 74; Elfogadva
Egyszerű

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 4 66.67 40.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 2 33.33 20.00
Szavazott 6 100.00 60.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 4 40.00
Összesen 10 100.00
Megjegyzés:

Név Voks Frakció
Czeglédy Ádám Igen -
Égner Enikő Igen -
Hermann György Igen -
Pacsika Márton Igen -
Gondos Judit Tart. -
dr. Pálovics Emese Csilla Tart. -
Dr. Ferencz Orsolya Távol -
Pölhe Dóra Távol -
Sántha Péterné Távol -
Stettner István Távol -
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Szavazás eredménye
Ideje: 2022 október 18 16:55
Típusa: Nyílt
Határozat 75; Elfogadva
Egyszerű

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 6 100.00 60.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 6 100.00 60.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 4 40.00
Összesen
Megjegyzés:

10 100.00

Név Voks Frakció
Czeglédy Ádám Igen -
Égner Enikő Igen -
Gondos Judit Igen -
Hermann György Igen -
Pacsika Márton Igen -
dr. Pálovics Emese Csilla Igen -
Dr. Ferencz Orsolya Távol -
Pölhe Dóra Távol -
Sántha Péterné Távol -
Stettner István Távol -
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Szavazás eredménye
Ideje: 2022 október 18 16:59
Típusa: Nyílt
Határozat 76; Elfogadva
Egyszerű

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 6 100.00 60.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 6 100.00 60.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 4 40.00
Összesen 10 100.00
Megjegyzés:

Név Voks Frakció
Czeglédy Ádám Igen -
Égner Enikő Igen -
Gondos Judit Igen -
Hermann György Igen -
Pacsika Márton Igen -
dr. Pálovics Emese Csilla Igen -
Dr. Ferencz Orsolya Távol -
Pölhe Dóra Távol -
Sántha Pétemé Távol -
Stettner István Távol »
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Szavazás eredménye

Ideje: 2022 október 18 17:00
Típusa: Nyílt
Határozat 77; Elfogadva
Egyszerű

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 6 100.00 60.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 6 100.00 60.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 4 40.00
Összesen
Megjegyzés:

10 100.00

Név Voks Frakció
Czeglédy Ádám Igen -
Égner Enikő Igen -
Gondos Judit Igen -
Hermann György Igen -
Pacsika Márton Igen -
dr. Pálovics Emese Csilla Igen -
Dr. Ferencz Orsolya Távol -
Pölhe Dóra Távol -
Sántha Péterné Távol -
Stettner István Távol -
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Szavazás eredménye
Ideje: 2022 október 18 17:01
Típusa: Nyílt
Határozat 78; Elfogadva
Egyszerű

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 5 83.33 50.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 1 16.67 10.00
Szavazott 6 100.00 60.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 4 40.00
Összesen
Megjegyzés:

10 100.00

Név Voks Frakció
Czeglédy Ádám Igen -
Égner Enikő Igen -
Hermann György Igen -
Pacsika Márton Igen -
dr. Pálovics Emese Csilla Igen -
Gondos Judit Tart. -
Dr. Ferencz Orsolya Távol -
Pölhe Dóra Távol -
Sántha Péterné Távol -
Stettner István Távol -




